

SMK LAJAU Hargai Prestasi Pelajar dan Guru



Labuan – SMK Lajau berazam untuk terus menghasilkan peningkatan prestasi dalam bidang akademik dengan menjunjung slogan 1SEMELA: PENGGERAK PEMBELAJARAN BERMAKNA yang menghargai dan menggilap potensi murid yang mempunyai latar belakang dan kebolehan yang berbeza-beza.

Demikian ucapan Pengetua SMK Lajau Encik Mohd Jamatin Abd Latip dalam Majlis Anugerah Kecemerlangan Sekolah (MAKAS 2017) yang telah diadakan pada 12 Mei 2018 (Sabtu) di Dewan Mini, SMK Lajau.

Objektif MAKAS 2018 adalah untuk memberikan penghargaan dan pengiktirafan kepada murid-murid yang cemerlang dalam bidang akademik dalam peperiksaan PT3, SPM dan peperiksaan dalaman sekolah serta memberikan penghargaan kepada guru-guru yang memberikan komitmen yang tinggi terhadap tugas dan menyumbangkan sepenuh tenaga kepada sekolah.

Majlis meraikan pelajar dan guru ini telah dirasmikan oleh Encik Yusup bin Mohamad, Pegawai SI Partner +, Jabatan Pendidikan Wilayah Persekutuan Labuan.



Dari kiri, Encik Sahnudin, Encik Jamatin, Encik Yusof, Hjh Fauziah dan Encik Tapa

Dalam ucapannya beliau berkata, slogan ISEMELA: PENGGERAK PEMBELAJARAN BERMAKNA memang bertepatan dengan slogan ini dizahirkan kerana kita sedar bahawa setiap pelajar yang datang ke sekolah pada setiap hari ini mempunyai keazaman yang tinggi untuk belajar demi kehidupan yang lebih bermakna.

“Keazaman yang tinggi untuk menguasai sesuatu mata pelajaran dan memperoleh keputusan yang cemerlang jelas ditunjukkan melalui anugerah yang diterima. Oleh itu, segala ilmu pengetahuan yang diperoleh dapat diterapkan dan diaplikasikan dalam kehidupan”, jelasnya.

Segala usaha dan tekad yang berterusan inilah pelajar SMK Lajau telah berjaya mengangkat nama SMK Lajau untuk cemerlang dalam bidang kurikulum dan juga kokurikulum.

Beliau berkata, dalam persaingan global yang semakin

sengit sekarang dan juga pada masa akan datang, kecemerlangan akademik sahaja tidak mencukupi. Dalam realiti dunia sebenar, kecemerlangan akademik merupakan satu bonus, tetapi beberapa faktor lain juga perlu dibangunkan sejak peringkat sekolah supaya murid-murid mudah menghadapi dunia kerjaya yang kompetitif.



Barisan Pentadbir Sekolah bersama Pegawai Angkat dan pelajar-pelajar yang diraikan

“Kemahiran komunikasi sangat penting, kemahiran interpersonal, psikologi, kemahiran berunding, kemahiran pelbagai bahasa akan memberi kelebihan kepada murid-murid kita untuk bersaing dengan pihak-pihak lain di luar sana” katanya.

Sebelum acara MAKAS bermula, diadakan acara penanaman pokok bunga di Taman PIBK. Taman ini adalah taman yang diusahakan oleh Ahli Jawatankuasa PIBG SMK Lajau yang diketuai oleh YDP PIBG, Encik Tapa bin Jani. Simbolik penanaman pokok disediakan untuk tiga orang iaitu Encik Yusof Mohamad, Hajah Fauziah binti Datuk Hj Mohd Din selaku Bapa Angkat Korporat SMK Lajau dan Encik Mohd

Jamatin Abd Latip.



Acara penanaman pokok bunga di Taman PIBK SMK Lajau

Sumber Berita : Encik Mohd Jamatin Abd Latip (Pengetua SMK Lajau)